
Title (en)
Bending device for rod-shaped workpieces

Title (de)
Biegevorrichtung für stabförmige Werkstücke

Title (fr)
Dispositif de pliage pour pièces usinées en forme de tige

Publication
EP 2258494 A1 20101208 (DE)

Application
EP 10002709 A 20100315

Priority
DE 102009024075 A 20090605

Abstract (en)
The device (1) has a machine frame (2), at which a bending head (4) is attached, where the bending head is movable relative to the machine frame.
A feeding- and adjusting unit (7) is provided upstream to the bending head for supplying a work-piece to a cutting device (6). The cutting device is
movable in a supply direction of the work-piece. The cutting device is provided between the bending head and the unit, for cutting of the work-piece.
The unit is movable in a supply direction of the work-piece independent of the cutting device.

Abstract (de)
Bei einer Biegevorrichtung (1) für stabförmige Werkstücke, mit einem Maschinengestell (2), an dem ein relativ zu ihm beweglicher Biegekopf (4) mit
Biegewerkzeugen (11) angebracht ist, ferner mit einer Vorschubeinrichtung (7) stromaufwärts des Biegekopfes (4) zum Zuführen der Werkstücke an
diesen und mit einer in Zuführrichtung der Werkstücke verfahrbaren, zwischen Biegekopf (4) und Vorschubeinrichtung (7) am jeweiligen Werkstück
zum Schneiden desselben ansetzbaren Schneideinrichtung (6) ist neben dieser auch die Vorschubeinrichtung (7) in Zuführrichtung des Werkstücks,
unabhängig von der Schneideinrichtung (6), verfahrbar.
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